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ABSTRACT  

 In classical guard system may need to have more than one person to guard important places in 

order to increase the scope of the guard, and Keeper could not continuous monitoring all the 

time for the important places which were guarded endure some effects such as drowsiness and 

fatigue which affect the accuracy of gun shooting. So the objective of this project to build an 

automatic guard system through a control of pistol so that the camera performs by tracking 

depending that servo motors move and oriented the gun towards the person using Arduino 

controller. 
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 مستخلص

تحتاج الى اكثر من شخص لحماية مكان مهم هذا العدد لزيادة نطاق تاحماية وتوسيعه في في نظام الحماية المتعارف عليها 

يستطيع الشخص الحامي مواصلة المراقبه طول الوقت هنالك بعض المؤثرات تقلل من فعالية هذا النظام هذا النظام لا 

ذالك اداؤه باستخدام السلاح لهذا فان موضوع كالنعاس او المرض هذا يتسبب في تقليل حدة مراقبة هذا الشخص للمكان وك

بمسدس من خلال كامرة تزوده بمكان الهدف وتتبعه اذا هذا المشروع هو صنع نظام حماية ذاتي التحكم عن طريق التحكم 

 تحرك بالاعتماد على محركات سيرفو لتحريكه يتم التحكم فيها عن طريق لوحة اردوينو. 
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